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Iktatószám: III. 79-47/2011. 
 
 

J E G Y Z İ K Ö N Y V 
 
 
amely készült Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlésének Gazdasági és Pénzügyi 
Bizottságának 2011. november 15-én 14 óra  05 perckor a Polgármesteri Hivatal II. emeleti mőszaki 
tárgyalójában megtartott rendkívüli ülésérıl. 
 
Jelen van:   Kıvári László elnök, Máté Péter, Fajszi Lajos, Szabó Zsolt 

bizottsági tagok  
 
Ülés közben érkezett:    dr. Tóth Csaba Attila bizottsági tag 
 
Távolmaradt: Csernus Péter, Ilosfai Gábor bizottsági tagok  
 
Tanácskozási joggal megjelent: Märcz László igazgatóságvezetı 

Pap Zoltán osztályvezetı 
Varga András osztályvezetı 
Szabó Veronika pályázati referens 
dr. Kajos Nikolett jegyzıkönyvvezetı 

 
Meghívott:  dr. Fusz György Szekszárdi Borút Egyesület elnök 
 Dömötörné Solymár Orsika Civil Kerekasztal 
 
A bizottság elnöke megállapítja, hogy a 7 tagú bizottságból 3 tag van jelen, a bizottság 
határozatképtelen, azonban informális keretek között – 14 óra 05 perckor - meghallgatják dr. Fusz 
György tájékoztatóját a Szekszárdi Borút Egyesület tevékenységére vonatkozóan. 
 
Fusz György: Megjelent egy pályázat, amely kifejezetten a borturisztikára, bormarketing fejlesztésére 
helyezi a hangsúlyt. Elmondja, hogy sajnos tavaly olyan idıpontban vették át az egyesületet, amikor 
már nem lehetett pályázni. A most megjelent pályázat meglehetısen testre szabott, azonban a 
szépséghibája annyi, hogy míg három évvel ezelıtt 100 %-os támogatottságú volt, addig most 70 %-os 
támogatottságú. Elmondja, hogy terveik között szerepel, hogy a várost, valamint a borúthoz 
kapcsolódó településeket is szeretnék bevonni a pályázat megvalósításába. Három pályázatot lehet 
beadni, mindegyik értéke maximum három millió Ft. Elmondja, hogy az egyik pályázatban 
szeretnének elhelyezni egy bronz kerekasztalt a Garay téren. Céljaik között szerepel az egységes 
arculat kialakítása is – ezt egy másik pályázatban kívánják megvalósítani. Kéri ezekhez a város, illetve 
a bizottság támogatását. Amennyiben ezt nem tudják megszerezni, akkor további támogatókat kell 
keresniük. Az Országos Borút Egyesület múlt heti ülésén az elnök bíztatta az Egyesületet, hogy 
mindenképpen adják be a pályázatokat, mert általában támogatásban részesülnek. 
   Elmondja, hogy amennyiben van rá mód, szeretnének részt venni a Garay Pince további 
hasznosításában. Olyan turisztikai attrakció kialakításában gondolkodnak, amely egyedülálló lenne a 
térségben. Nem csak borkóstolásra lenne lehetıség, hanem történelmi környezetet szeretnének 
kialakítani. A pályázati kiírás a Regionális Fejlesztési Alapnál van, amely elızetesen megtekinthetı. A 
pályázat 300 millió Ft-ot tartalmaz, mely 95-100 %-os támogatottságot ad. 
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Kıvári László: Elmondja, hogy továbbra is fennáll a város vételi szándéka a Garay Pincét illetıen, a 
tulajdonosnak pedig továbbra is fennáll az eladási szándéka, azonban a jelzálogjogok törlése miatt 
némileg csúszni fog az adásvétel. 
Véleménye szerint a város, illetve a bizottság tud majd támogatást biztosítani az elsıként ismertetett 
pályázatokhoz, azonban a teljes önerıt összegét nem tudják majd biztosítani.  
 
Fajszi Lajos 14 óra 20 perckor megérkezik az ülésterembe. Jelen van 4 fı bizottsági tag. Az elnök 
megállapítja, hogy a bizottság határozatképes. Az elnök az ülést 14 óra 20 perckor megnyitja. 
 
Kıvári László: Javasolja az alábbi elıterjesztés napirendre történı felvételét: DDOP-3.1.3/D pályázat 
benyújtása a Városi Bölcsıde bıvítésének tekintetében - 277. sz. közgyőlési elıterjesztés. 
 
Máté Péter: Javasolja, hogy „2012. évi buszmenetrenddel kapcsolatos egyeztetés lefolytatása” címmel 
szóbeli elıterjesztés kerüljön felvételre az Egyebek napirenden belül. 
 
Märcz László: Javasolja az alábbi elıterjesztés napirendre történı felvételét: Javaslat megállapodás 
megkötésére csatornahálózatra történı rákötés lebonyolítása tárgyában – szóbeli elıterjesztés. 
 
A napirenddel kapcsolatban további kiegészítı, módosító javaslat nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a napirend elfogadására tett javaslatot, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, egyhangúan elfogadott és a következı napirendet állapította meg: 
 
 

NAPIREND 
 
1./ napirendi pont 
„SZMJV Önkormányzata számára szakfordítói feladatok ellátása VIS NOVA (3CE359P3) 
pályázat keretében” tárgyú meghívásos pályázati eljárás eredménye 
(145. sz. bizottsági elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Amreinné dr. Gál Klaudia jegyzı 
Elıadó: Szabó Veronika pályázati referens 
 
2./ napirendi pont 
 „Tervezési szerzıdés Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata számára a DDOP-3.1.3/D-
11 pályázati konstrukció keretében megvalósítandó bölcsıde bıvítés engedélyezési tervének 
elkészítésére, engedélyeztetésére” tárgyú meghívásos pályázati eljárás eredménye 
(146. sz. bizottsági elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Amreinné dr. Gál Klaudia jegyzı 
Elıadó: Szabó Veronika pályázati referens 
 
3./ napirendi pont 
Javaslat a 2011. évi karácsonyi díszkivilágítás megvalósítására 
(139. sz. bizottsági elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Märcz László igazgatóságvezetı  
 
4./ napirendi pont 
Pannon-Literatúra Kft. (5310 Kisújszállás, Deák F. u. 87.) kérelme 
(138. sz. bizottsági elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Märcz László igazgatóságvezetı 
 
5./ napirendi pont 
Máté Barbara és Csapó Zoltán kérelme”megállni tilos” tábla eltávolítására 
(142. sz. bizottsági elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Märcz László igazgatóságvezetı 
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6./ napirendi pont 
A Szekszárdi Víz és Csatornamő Kft (7100 Szekszárd, Epreskert u. 9.) kérelme 
(140. sz. bizottsági elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Märcz László igazgatóságvezetı 
 
7./ napirendi pont 
Javaslat súlykorlátozás bevezetésére 
(141. sz. bizottsági elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Märcz László igazgatóságvezetı 
 
8./ napirendi pont 
"Szekszárd Megyei Jogú Város Csatornahálózatának bıvítése, valamint a települési 
szennyvíztisztítóban keletkezı szennyvíziszap hasznosítását célzó komposztáló kiépítése" címő 
KEOP-1.2.0/2F/09-2010-0062 projektbıl kimaradt utcák csatornázásának tervezésére vonatkozó 
szerzıdés 
(147. sz. bizottsági elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Märcz László igazgatóságvezetı 
 
9./ napirendi pont 
Javaslat a szılıhegyi sportpálya hasznosítására 
(150. sz. bizottsági elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Varga András osztályvezetı 
 
10./ napirendi pont 
Petrovics Sándor ingatlanvételi kérelme 
(151. sz. bizottsági elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Varga András osztályvezetı 
 
11./ napirendi pont 
Külterületi ingatlanokra beérkezett vételi ajánlatok elbírálása 
(152. sz. bizottsági elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Varga András osztályvezetı 
 
12./ napirendi pont 
Tóbi Balázs telek-kiegészítési kérelme 
(153. sz. bizottsági elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Varga András osztályvezetı 
 
13./ napirendi pont 
Pámer Mátyás földrészlet kivizsgálási kérelme 
(154. sz. bizottsági elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Varga András osztályvezetı 
 
14./ napirendi pont 
Berecz István telek-kiegészítési kérelme 
(155. sz. bizottsági elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Varga András osztályvezetı 
 
15./ napirendi pont 
Elmont László (Szekszárd, Major u. 39.) területvásárlási kérelme 
(148. sz. bizottsági elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Varga András osztályvezetı 
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16./ napirendi pont 
Friedrich László telek-kiegészítési kérelme 
(149. sz. bizottsági elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Varga András osztályvezetı 
 
17./ napirendi pont 
Javaslat Betlehem felállítására a Garay téren 
(143. sz. bizottsági elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Kıvári László GPB elnök 
 
18./ napirendi pont 
Szılıszem Mozgalom támogatási kérelme 
(144. sz. bizottsági elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Kıvári László GPB elnök 
 
19./ napirendi pont 
DDOP-3.1.3/D pályázat  benyújtása a Városi Bölcsıde bıvítésének tekintetében 
(277. sz. elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
Elıadó: Szabó Veronika pályázati referens 
 
20./ napirendi pont 
Javaslat megállapodás megkötésére csatornahálózatra történı rákötés lebonyolítása tárgyában 
(szóbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Märcz László igazgatóságvezetı 
 
21./ napirendi pont 
Egyebek 
 

- tájékoztató a vápás vízelvezetık fejlesztésérıl 
- tájékoztató az ároktisztításokról 
- tájékoztató Klímaalap pályázatokról 
- tájékoztató a vis maior támogatásokról 
- 2012. évi buszmenetrenddel kapcsolatos egyeztetés lefolytatása 

 
___________________________________________________________________________ 
 
1./ napirendi pont 
„SZMJV Önkormányzata számára szakfordítói feladatok ellátása VIS NOVA (3CE359P3) 
pályázat keretében” tárgyú meghívásos pályázati eljárás eredménye 
(145. sz. bizottsági elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Amreinné dr. Gál Klaudia jegyzı 
Elıadó: Szabó Veronika pályázati referens 
 
Szabó Veronika: Ismerteti az elıterjesztést. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúan elfogadott és a következı határozatot hozta: 
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391/2011. (XI.15.) GPB határozat 
„SZMJV Önkormányzata számára szakfordítói feladatok 
ellátása VIS NOVA (3CE359P3) pályázat keretében” 
tárgyú meghívásos pályázati eljárás eredménye 
 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlésének 

Gazdasági és Pénzügyi Bizottsága a „Megbízási 
keretszerzıdés SZMJV Önkormányzata által a 
CENTRAL EUROPE program keretében benyújtott –
VIS NOVA – pályázat részét képezı szakfordítói 
szolgáltatás beszerzésére” tárgyú meghívásos pályázati 
eljárásra benyújtott ajánlatok alapján jóváhagyja, hogy 
az Önkormányzat a legkedvezıbb ajánlatot tevı 
Perfekt Fordítóirodával (7621 Pécs, Irgalmasok utca 
14.) kössön szerzıdést. 

 
2. Felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy tájékoztassa az 

ajánlattevıket az eljárás eredményérıl, továbbá felkéri 
a polgármestert a szerzıdés aláírására, a jegyzıt pedig 
annak ellenjegyzésére. 

 
Határidı: 2011. november 15. 
Felelıs: 1. pont: Kıvári László GPB elnök 
  2. pont: Horváth István polgármester 
              Amreinné dr. Gál Klaudia jegyzı 

 
2./ napirendi pont 
 „Tervezési szerzıdés Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata számára a DDOP-3.1.3/D-
11 pályázati konstrukció keretében megvalósítandó bölcsıde bıvítés engedélyezési tervének 
elkészítésére, engedélyeztetésére” tárgyú meghívásos pályázati eljárás eredménye 
(146. sz. bizottsági elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Amreinné dr. Gál Klaudia jegyzı 
Elıadó: Szabó Veronika pályázati referens 
 
Szabó Veronika: Nem kívánja kiegészíteni az elıterjesztést. 
 
Máté Péter: A bölcsıde esetében mit tartalmaz a költségvetés? 
 
Märcz László: Nyílászárók cseréje, illetve a csoportszobák bıvítését. 
 
Máté Péter: Elı-vagy utófinanszírozásos a pályázat? 

 
Märcz László: Utófinanszírozásos. A pályázat november 14-tıl adható be, javasolja, hogy minél elıbb 
történjen meg. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúan elfogadott és a következı határozatot hozta: 
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392/2011. (XI.15.) GPB határozat 
„Tervezési szerzıdés Szekszárd Megyei Jogú Város 
Önkormányzata számára a DDOP-3.1.3/D-11 pályázati 
konstrukció keretében megvalósítandó bölcsıde bıvítés 
engedélyezési tervének elkészítésére, engedélyeztetésére” 
tárgyú meghívásos pályázati eljárás eredménye 

 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlésének 

Gazdasági és Pénzügyi Bizottsága a „Tervezési 
szerzıdés Szekszárd Megyei Jogú Város 
Önkormányzata számára a DDOP-3.1.3/D-11 pályázati 
konstrukció keretében megvalósítandó bölcsıde bıvítés 
engedélyezési tervének elkészítésére, 
engedélyeztetésére” tárgyú meghívásos pályázati 
eljárásra benyújtott ajánlatok alapján jóváhagyja, hogy 
az Önkormányzat a legkedvezıbb ajánlatot tevı 
Építész Alkotómőhely Kft -vel (7100 Szekszárd 
Bezerédj utca 8.) kössön szerzıdést. 

 
2. Felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy tájékoztassa az 

ajánlattevıket az eljárás eredményérıl, továbbá felkéri 
a polgármestert a szerzıdés aláírására. 

 
 

Határidı: 2011. november 15. 
Felelıs:   1. pont: Kıvári László GPB elnök 
    2. pont: Horváth István polgármester 
               Amreinné dr. Gál Klaudia jegyzı 
 

 
3./ napirendi pont 
Javaslat a 2011. évi karácsonyi díszkivilágítás megvalósítására 
(139. sz. bizottsági elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Märcz László igazgatóságvezetı  
 
Varga András: Ismerteti az elıterjesztést. A díszkivilágítás költségeinek fedezése a közterület-
használati díjakból lehetséges.  
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúan elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

393/2011. (XI.15.) GPB határozat 
2011. évi karácsonyi díszkivilágítás megvalósítása 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Pénzügyi Bizottsága támogatja, 
hogy a 2011. évi karácsonyi vásár közterület-használati 
díjából a szükséges részt a Városüzemeltetési és-fejlesztési 
Igazgatóság a Garay tér és a Szent István tér 2011. évi 
díszkivilágításának bıvítésére és üzemeletetésére fordítsa.  
 
Határidı: 2011. december 10.                                                                                                                                                                                                                                                 
Felelıs: Märcz László igazgatóságvezetı                   
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4./ napirendi pont 
Pannon-Literatúra Kft. (5310 Kisújszállás, Deák F. u. 87.) kérelme 
(138. sz. bizottsági elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Märcz László igazgatóságvezetı 
 
Märcz László: Ismerteti az elıterjesztés tartalmát. 
 
Máté Péter: Javasolja, hogy a karácsonyi vásár keretein belül árusítsanak és ne állítsanak fel sátrat. 
 
Fajszi Lajos: Javasolja, hogy amennyiben a kérelmezı sátrat állít fel, akkor az ne a Garay téren, 
hanem a Liszt Ferenc téren történjen meg. 
 
Máté Péter: Kötelezı az engedély kiadása? 
 
Varga András: Tulajdonképpen nem lehet megtagadni, hiszen van még terület, mely üresen áll ebben 
az idıszakban. 
 
További kérdés nem hangzott el. 
 
Máté Péter: A karácsonyi vásár arculata egységes, ezt már korábban eldöntötte a bizottság. A nagy 
fehér, könyves sátor nem illene bele. 
 
Varga András: Javasolja, hogy a könyvárusítás a karácsonyi vásár keretein belül valósuljon meg, de a 
megjelenése illeszkedjen az elıírt arculatba. 
 
További hozzászólás nem hangzott el. 
 
Kıvári László: Javasolja, hogy a bizottság ne támogassa a kérelmet, továbbá javasolja a 
polgármesternek, hogy amennyiben közterület-használati engedélyt ad a kérelmezınek, úgy azt a Liszt 
Ferenc térre adja ki a Garay tér helyett, tekintettel arra, hogy a megjelölt idıszakban a Garay téren 
adventi vásár kerül megrendezésre és a kérelmezı által felállítani kívánt sátor a nagysága és külleme 
miatt nem illeszkedne a vásár ünnepi arculatába. 
 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúan elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

394/2011. (XI.15.) GPB határozat 
Pannon-Literatúra Kft. (5310 Kisújszállás, Deák F. u. 87.) 
kérelme 
 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzat 

Közgyőlésének Gazdasági és Pénzügyi Bizottsága a 
közterületek használatáról szóló 1/2009. (II.3.) szekszárdi 
ör. 13. § (2) bekezdésében kapott felhatalmazás alapján 
eljárva a Pannon-Literatúra Kft-nek (5310 Kisújszállás, 
Deák F. u. 87.) a 2011. december 9-23. között 
megrendezésre kerülı könyvárusítás kapcsán benyújtott 
kérelmét nem támogatja. 

2. Közterület-használati engedély biztosítása esetén a 
Bizottság javasolja a polgármesternek, hogy azt a Liszt 
Ferenc térre adja ki a Garay tér helyett, tekintettel arra, 
hogy a megjelölt idıszakban a Garay téren adventi vásár 
kerül megrendezésre és a kérelmezı által felállítani 
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kívánt sátor a nagysága és külleme miatt nem illeszkedne 
a vásár ünnepi arculatába. 

 
Határidı: 2011. november 30.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                   
Felelıs: Märcz László igazgatóságvezetı               

 
5./ napirendi pont 
Máté Barbara és Csapó Zoltán kérelme”megállni tilos” tábla eltávolítására 
(142. sz. bizottsági elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Märcz László igazgatóságvezetı 
 
Märcz László: Nem kívánja kiegészíteni az elıterjesztést. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Kıvári László: Javasolja, hogy a „megállni tilos” tábla kerüljön eltávolításra. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúan elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

395/2011. (XI.15.) GPB határozat 
Máté Barbara és Csapó Zoltán kérelme”megállni tilos” 
tábla eltávolítására 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Pénzügyi Bizottsága a 
Szervezeti és Mőködési Szabályzatról szóló 10/2000. (IV.17.) 
Kgy. rendelet 1. melléklet I.1.1. pontban kapott felhatalmazás 
alapján eljárva Máté Barbarának és Csapó Zoltánnak a 
Bocskai u. 14. szám elıtti „megállni tilos” tábla  eltávolítására 
vonatkozó kérelmét támogatja. 

 
Határidı: 2011. november 30. 
Felelıs: Märcz László igazgatóságvezetı               

 
6./ napirendi pont 
A Szekszárdi Víz és Csatornamő Kft (7100 Szekszárd, Epreskert u. 9.) kérelme 
(140. sz. bizottsági elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Märcz László igazgatóságvezetı 
 
Märcz László: Nem kívánja kiegészíteni az elıterjesztést. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúan elfogadott és a következı határozatot hozta: 
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396/2011. (XI.15.) GPB határozat 
A Szekszárdi Víz és Csatornamő Kft (7100 Szekszárd, 
Epreskert u. 9.) kérelme 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Pénzügyi Bizottsága a 
közterületek használatáról szóló 1/2009. (II.3.) szekszárdi ör. 
13. § (2) bekezdésében kapott felhatalmazás alapján eljárva a 
Szekszárdi Víz és Csatornamő Kft (7100 Szekszárd, Epreskert 
u. 9.) 2 db pavilon bérlete kapcsán benyújtott bérleti díj 
elengedésére vonatkozó kérelmét támogatja, a közterület-
használati díj megfizetésétıl eltekint. 
 
Határidı: 2011. november 30.                                                                                                                                                  
Felelıs: Märcz László igazgatóságvezetı 

 
7./ napirendi pont 
Javaslat súlykorlátozás bevezetésére 
(141. sz. bizottsági elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Märcz László igazgatóságvezetı 
 
Märcz László Ismerteti az elıterjesztést. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Kıvári László: Javasolja, hogy kerüljön kihelyezésre egy 3,5 t súlykorlátra vonatkozó közlekedési 
tábla. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúan elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

397/2011. (XI.15.) GPB határozat 
Súlykorlátozás bevezetése 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyőlésének 
Gazdasági és Pénzügyi Bizottsága a Szervezeti és Mőködési 
Szabályzatról szóló 10/2000. (IV.17.) Kgy. rendelet 1. 
melléklet I.1.1. pontban kapott felhatalmazás alapján eljárva 
hozzájárul, hogy a Bencze F. u-nak a Kecskés F. utcától 
kezdıdı szakaszára 3,5 t súlykorlátozás kerüljön bevezetésre. 
 
Határidı: 2011. november 30. 
Felelıs: Märcz László igazgatóságvezetı 

 
8./ napirendi pont 
"Szekszárd Megyei Jogú Város Csatornahálózatának bıvítése, valamint a települési 
szennyvíztisztítóban keletkezı szennyvíziszap hasznosítását célzó komposztáló kiépítése" címő 
KEOP-1.2.0/2F/09-2010-0062 projektbıl kimaradt utcák csatornázásának tervezésére vonatkozó 
szerzıdés 
(147. sz. bizottsági elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Märcz László igazgatóságvezetı 
 
Märcz László: Nem kívánja kiegészíteni az elıterjesztést. 
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Kıvári László: A felsorolásban nem szerepelnek a Fürdıház utcai pincék. Ezeket nem lehet beletenni 
a pályázatba? 
 
Märcz László: A pályázat nem ad támogatást pincékre. Azonban elızetesen természetesen meg lehet 
terveztetni, majd késıbb egy másik pályázatba – amennyiben lesz ilyen – beletenni. Hasonlóan a 
Kövendi közt is. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Kıvári László: Javasolja, hogy a Kövendi köz és a Fürdıház utca is kerüljön bele az engedélyes tervek 
elkészíttetésébe. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúan elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

398/2011. (XI.15.) GPB határozat 
"Szekszárd Megyei Jogú Város Csatornahálózatának 
bıvítése, valamint a települési szennyvíztisztítóban 
keletkezı szennyvíziszap hasznosítását célzó komposztáló 
kiépítése" címő KEOP-1.2.0/2F/09-2010-0062 projektbıl 
kimaradt utcák csatornázásának tervezésére vonatkozó 
szerzıdés 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Pénzügyi Bizottsága jóváhagyja, 
hogy a szennyvízcsatorna-hálózat fejlesztése kapcsán 
kimaradt utcák (Kadarka u. vége, Cinka u. II. rész, Gárdonyi 
u., Bodza u., Kövendi köz, Fürdıház utca – pincék) 
engedélyezési terveit a KaveczkiTerv Mérnök Iroda Kft. 
készítse el 500.000.- Ft+ÁFA értékben a 2011. évi 
városüzemeltetési elıirányzat „csapadékelvezetés, 
vízkárelhárítás, tervezések, vízjogi engedélyek beszerzése” 
szakfeladat terhére. 
 
Határidı: 2011. november 30. 
Felelıs: Märcz László igazgatóságvezetı 

9./ napirendi pont 
Javaslat a szılıhegyi sportpálya hasznosítására 
(150. sz. bizottsági elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Varga András osztályvezetı 
 
Varga András: Nem kívánja kiegészíteni az elıterjesztést. Javasolja, hogy amennyiben a bizottság 
támogatja a kérelmezı elképzelését, akkor készíttessen a szóban forgó ingatlanról értékbecslést. 
 
Kıvári László: A kérelmezı meg is akarja vásárolni az ingatlant? 
 
Varga András: Igen. 
 
További kérdés nem hangzott el. 
 
Máté Péter: Javasolja, hogy a bizottság adjon elvi támogatást a kérelemre, készíttessen értékbecslést 
az ingatlanra vonatkozóan, majd ennek elkészültét követıen térjen vissza az eladás megtárgyalására és 
a jövıben a bizottság vegye fontolóra, hogy eladás esetén olyan kikötéssel éljen, hogy csak 
meghatározott célra hasznosíthassa a vevı. Amennyiben ez nem történik meg, akkor az 
önkormányzatnak joga legyen visszavásárolni a területet. 
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További hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a Máté Péter képviselı által megfogalmazott határozati javaslatot, 
melyet a bizottság 4 igen szavazattal, egyhangúan elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

399/2011. (XI.15.) GPB határozat 
Szılıhegyi sportpálya hasznosítása 
 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 

Közgyőlésének Gazdasági és Pénzügyi Bizottsága 
támogatja Hahn János (Hahn Tenisz Sportegyesület 
képviselıje) teniszcentrum kialakítására vonatkozó 
elképzelését az Önkormányzat kizárólagos tulajdonában 
álló 0629/25 hrsz-ú, sportpálya megnevezéső földingatlan 
területén. 

2. A Bizottság felkéri a Polgármesteri Hivatal 
Városüzemeltetési és-fejlesztési Igazgatóságát, hogy 
készíttessen a fentiekben megnevezett ingatlanról 
forgalmi értékbecslést. A Bizottság ennek elkészültét 
követıen kíván visszatérni az ingatlan eladásának 
kérdésére. 

 
Határidı: 2011. december 31. 
Felelıs: 1. pont: Kıvári László GPB elnök 
   2. pont: Märcz László igazgatóságvezetı 

 
10./ napirendi pont 
Petrovics Sándor ingatlanvételi kérelme 
(151. sz. bizottsági elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Varga András osztályvezetı 
 
dr. Tóth Csaba Attila 14 óra 45 perckor megérkezik az ülésterembe. Jelen van 5 fı bizottsági tag. 
 
Varga András: Nem kívánja kiegészíteni az elıterjesztést. Javasolja a 200 Ft/m2 árat. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúan elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

400/2011. (XI.15.) GPB határozat 
Petrovics Sándor ingatlanvételi kérelme 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Pénzügyi Bizottsága hozzájárul 
az önkormányzati tulajdonban lévı szekszárdi 01316/3 hrsz-ú, 
1467 m2 alapterülető gyümölcsös mővelési ágú ingatlan 
Petrovics Sándor (Szekszárd, Kövendi S. u. 10.) részére 
történı értékesítéséhez  200 Ft/m2 vételár ellenében. 
 
Határidı: 2011. december 31. 
Felelıs: Märcz László igazgatóság vezetı 
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11./ napirendi pont 
Külterületi ingatlanokra beérkezett vételi ajánlatok elbírálása 
(152. sz. bizottsági elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Varga András osztályvezetı 
 
Varga András: Javasolja, hogy a 01357/17 hrsz-ú, szılı mővelési ágú ingatlan kk. Fresz Nikoletta 
részére 150 Ft/m2 vételár ellenében kerüljön értékesítésre. A 01357/12 hrsz-ú, szılı mővelési ágú 
ingatlan tekintetében szintén javasolja a 150 Ft/m2 vételárat, azonban ebben az esetben induló árként 
és javasolja, hogy a bizottság kk. Fresz Nikoletta  és Kis Károly kérelmezık közül annak értékesítse az 
ingatlant, aki magasabb összegő vételárat ajánl meg. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúan elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

401/2011. (XI.15.) GPB határozat 
Külterületi ingatlanokra beérkezett vételi ajánlatok 
elbírálása 
 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 

Közgyőlésének Gazdasági és Pénzügyi Bizottsága 
hozzájárul az önkormányzati tulajdonban lévı szekszárdi 
01357/17 hrsz-ú, szılı mővelési ágú ingatlan 
értékesítéséhez  kk. Fresz Nikoletta (2084 Pilisszentiván, 
Klapka u. 95.) részére 150 Ft/m2 vételár ellenében.  

2. A Bizottság hozzájárul az önkormányzati tulajdonban 
lévı szekszárdi 01357/12 hrsz-ú, szılı mővelési ágú 
ingatlan értékesítéséhez min. 150 Ft/m2 vételár ellenében. 
A Bizottság az ajánlatot benyújtó kk. Fresz Nikoletta 
(2084 Pilisszentiván, Klapka u. 95.) és Kis Károly 
(Szekszárd, Május 1. u. 1. I/8.) kérelmezık közül annak 
értékesíti az ingatlant, aki magasabb összegő vételárat 
ajánl meg. A Bizottság felkéri a Polgármesteri Hivatalt a 
versenytárgyalás lebonyolítására. 

 
Határidı: 2011. december 31. 
Felelıs: Märcz László igazgatóság vezetı 

 
12./ napirendi pont 
Tóbi Balázs telek-kiegészítési kérelme 
(153. sz. bizottsági elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Varga András osztályvezetı 
 
Varga András: Ismerteti az elıterjesztést. 
 
Kıvári László: Javasolja, hogy fıépítész asszonynak a javaslatát fogadja el a bizottság. Mekkora 
területrıl van szó? 
 
Varga András: Nagyjából 80 m2. 
 
További kérdés nem hangzott el. 
 
Kıvári László: Javasolja, hogy 5.000 Ft/m2 áron történjen meg a szóban forgó ingatlanrész 
értékesítése. 
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Fajszi Lajos 15 órakor elhagyja az üléstermet. Jelen van 4 fı bizottsági tag. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúan elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 
 

402/2011. (XI.15.) GPB határozat 
Tóbi Balázs telek-kiegészítési kérelme 
 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Pénzügyi Bizottsága hozzájárul 
az önkormányzati tulajdonban lévı szekszárdi 6820 hrsz-ú 
ingatlanból cca 80 m2 nagyságú terület 5.000 Ft/m2 vételár 
ellenében – telek-kiegészítés keretében - történı 
értékesítéséhez Tóbi Balázs Szekszárd, Ságvári E. u. 23-25. 
szám alatti lakos részére. A telekalakítással kapcsolatos 
mindennemő költség a vevıt terheli. 
 
2. A Bizottság javasolja a Közgyőlésnek, hogy az értékesítésre 
kerülı területrészt sorolja át forgalomképes vagyontárgyak 
közé. 
 
3. A Bizottság hozzájárul a 6823/10 és 6823/9 hrsz-ú 
ingatlanok közti telekhatár-rendezéshez, mely a tényleges 
használat rögzítését jelenti. 
 
Határidı: 2012. március 31. 
Felelıs: 1. és 3. pont: Märcz László igazgatóságvezetı 
  2. pont: Pál József igazgatóságvezetı 

 
13./ napirendi pont 
Pámer Mátyás földrészlet kivizsgálási kérelme 
(154. sz. bizottsági elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Varga András osztályvezetı 
 
Fajszi Lajos 15 óra 05 perckor visszatér az ülésterembe. Jelen van 5 fı bizottsági tag. 
 
Varga András: Az elıterjesztést nem kívánja kiegészíteni. 
 
Kérdés nem hangzott el. 
 
Máté Péter: Javasolja a 6.000 Ft/m2 árat az ingatlanrész értékesítéséhez, valamint azt, hogy a 
telekhatár-rendezéssel kapcsolatban felmerült költségek a kérelmezıre kerüljenek áthárításra. 
 
További hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúan elfogadott és a következı határozatot hozta: 
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403/2011. (XI.15.) GPB határozat 
Pámer Mátyás földrészlet kivizsgálási kérelme 
 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 

Közgyőlésének Gazdasági és Pénzügyi Bizottsága 
hozzájárul az önkormányzati tulajdonban lévı szekszárdi 
6310/12 és 6311/7 hrsz-ú önkormányzati területeket, 
valamint a 6310/21 hrsz-ú, Pámer Mátyás és Pámer 
Mátyásné tulajdonát képezı terület tényleges használat 
szerinti telekhatár-rendezéséhez. A Bizottság a 
telekalakítást követıen a 6310/21 hrsz-ú ingatlannak a 
800 m2-t meghaladó részét – 17 m2-t – 6.000 Ft/m2 vételár 
ellenében értékesít Pámer Mátyás és neje részére. A 
telekalakítással kapcsolatos mindennemő költség a 
vevıket terheli. 

2. A Bizottság javasolja a Közgyőlésnek, hogy az 
értékesítésre kerülı területrészeket sorolja át 
forgalomképes vagyontárgyak közé. 

 
Határidı: 2012. március 31. 
Felelıs: 1. pont: Märcz László igazgatóságvezetı 

        2. pont: Pál József igazgatóságvezetı 
14./ napirendi pont 
Berecz István telek-kiegészítési kérelme 
(155. sz. bizottsági elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Varga András osztályvezetı 
 
Varga András: Az elıterjesztést nem kívánja kiegészíteni. Javasolja a 6.000 Ft/m2 árat az ingatlanrész 
értékesítéséhez. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúan elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

404/2011. (XI.15.) GPB határozat 
Berecz István telek-kiegészítési kérelme 
 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 

Közgyőlésének Gazdasági és Pénzügyi Bizottsága 
hozzájárul az önkormányzati tulajdonban lévı szekszárdi 
5020/26 hrsz-ú ingatlanból cca. 150 m2 nagyságú terület 
6.000 Ft/m2 vételár ellenében – telek-kiegészítés 
keretében - történı értékesítéséhez Berecz István és Ágó 
Mariann Szekszárd, Napfény u. 72. szám alatti lakosok 
részére. A telekalakítással kapcsolatos mindennemő 
költség a vevıket terheli. 

 
2. A Bizottság javasolja a Közgyőlésnek, hogy az 

értékesítésre kerülı területrészt sorolja át forgalomképes 
vagyontárgyak közé. 

 
Határidı: 2012. március 31. 
Felelıs: 1. pont: Märcz László igazgatóságvezetı 
  2. pont: Pál József igazgatóságvezetı 



 Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlésének Gazdasági és Pénzügyi Bizottsága 

 

1115jkv 15 

 
15./ napirendi pont 
Elmont László (Szekszárd, Major u. 39.) területvásárlási kérelme 
(148. sz. bizottsági elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Varga András osztályvezetı 
 
Varga András: Az elıterjesztést nem kívánja kiegészíteni. Javasolja a 6.000 Ft/m2 árat az ingatlanrész 
értékesítéséhez. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúan elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

405/2011. (XI.15.) GPB határozat 
Elmont László (Szekszárd, Major u. 39.) területvásárlási 
kérelme 
 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 

Közgyőlésének Gazdasági és Pénzügyi Bizottsága 
hozzájárul az önkormányzati tulajdonban lévı szekszárdi 
5680/1 hrsz-ú ingatlanból cca 80 m2 nagyságú terület 
6.000 Ft/m2 vételár ellenében – telek-kiegészítés 
keretében - történı értékesítéséhez Elmont László 
Szekszárd, Major u. 32. szám alatti lakos részére. A 
telekalakítással kapcsolatos mindennemő költség vevıt 
terheli. 

 
2. A Bizottság javasolja a Közgyőlésnek, hogy az 

értékesítésre kerülı területrészt sorolja át forgalomképes 
vagyontárgyak közé. 

 
Határidı: 2011. december 31. 
Felelıs: 1. pont: Märcz László igazgatóságvezetı 

       2. pont: Pál József igazgatóságvezetı 
 
Az elnök 15 óra 10 perckor szünetet rendelt el. 
 
Az elnök a nyílt ülést 15 óra 12 perckor ismét megnyitja. Jelen van 5 fı bizottsági tag, az ülés 
határozatképes. 
 
16./ napirendi pont 
Friedrich László telek-kiegészítési kérelme 
(149. sz. bizottsági elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Varga András osztályvezetı 
 
Varga András: Az elıterjesztést nem kívánja kiegészíteni. Javasolja a 6.000 Ft/m2 árat az ingatlanrész 
értékesítéséhez. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúan elfogadott és a következı határozatot hozta: 
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406/2011. (XI.15.) GPB határozat 
Friedrich László telek-kiegészítési kérelme 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Pénzügyi Bizottsága támogatja 
Friedrich László (Szekszárd, Csatári u. 3.) beépítési tervét az 
önkormányzati tulajdonban lévı szekszárdi 5020/43 hrsz-ú, 
természetben az Alibi sörözı mellett lévı területre.  
 
A Bizottság hozzájárul a beépítéshez szükséges mintegy 550 
m2 nagyságú területrész 6.000 Ft/m2 vételáron – telek-
kiegészítés keretében - történı értékesítéséhez Friedrich 
László részére. A telek-kiegészítéssel kapcsolatos 
mindennemő költség a vevıt terheli. A terület kapcsán érintett 
közmővek tulajdonosaink, üzemeltetıinek kikötéseit az 
adásvételi szerzıdésben szerepeltetni kell. 
 
A Bizottság felkéri a fıépítészt, hogy a Rendezési Terv 
módosítását a beépítés magvalósítása érdekében készítse elı. 
 
Határidı: 2011. december 31. 
Felelıs: Märcz László igazgatóság vezetı 

        Herr Teréz fıépítész 
17./ napirendi pont 
Javaslat Betlehem felállítására a Garay téren 
(143. sz. bizottsági elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Kıvári László GPB elnök 
 
Varga András: Ismerteti az elıterjesztés tartalmát. A szállítás és a felállítás költségei 
finanszírozhatóak lehetnének a közterület-használati díjból, valamint a tartalékkereten lévı 
pénzeszközökbıl. 
 
Máté Péter: Miért kell minden évben a városnak fizetnie azért, hogy odaszállítsák és felállítsák? 
Véleménye szerint megoldás lehetne az is, ha a Szekszárdi vagyonkezelı Kft. tárolná és a cég emberei 
állítanák fel a Betlehemet és a szobrokat. 
 
Kıvári László: Az önkormányzat tulajdonában vannak a szobrok? 
 
Máté Péter: Igen, korábban a készítı felajánlotta azokat a városnak. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Kıvári László: Javasolja, hogy a bizottság kérje fel a Polgármesteri Hivatal Városüzemeltetési és-
fejlesztési Igazgatóságát, hogy vizsgálja meg annak lehetıségét, hogy a továbbiakban a Szekszárdi 
Vagyonkezelı Kft. gondoskodjon a betlehemi szoborcsoport évközbeni tárolásáról, helyszínre történı 
szállításáról, valamint annak az adventi idıszak elıtti összeszerelésérıl. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúan elfogadott és a következı határozatot hozta: 
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407/2011. (XI.15.) GPB határozat 
Betlehem felállítása a Garay téren 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Pénzügyi Bizottsága felkéri a 
Polgármesteri Hivatal Városüzemeltetési és-fejlesztési 
Igazgatóságát, hogy vizsgálja meg annak lehetıségét, hogy a 
továbbiakban a Szekszárdi Vagyonkezelı Kft. gondoskodjon 
a betlehemi szoborcsoport évközbeni tárolásáról, helyszínre 
történı szállításáról, valamint annak az adventi idıszak elıtti 
összeszerelésérıl. 
 
Határidı: 2011. november 30. 
Felelıs: Märcz László igazgatóságvezetı 

 
18./ napirendi pont 
Szılıszem Mozgalom támogatási kérelme 
(144. sz. bizottsági elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Kıvári László GPB elnök 
 
Kıvári László: Ismerteti a kérelem tartalmát. Elmondja, hogy alpolgármester úr javasolta a mozgalom 
támogatását. A helyzet azonban kissé komplikált, hiszen a támogatást a Mentálhigiénés Mőhelynek 
kell adni, azonban a Szılıszem Mozgalom tevékenységére. Javasolja a 100.000 Ft támogatást. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 1 
tartózkodás mellett elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

408/2011. (XI.15.) GPB határozat 
Szılıszem Mozgalom támogatási kérelme 
 

1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Pénzügyi Bizottsága a 
Mentálhigiénés Mőhely keretein belül mőködı Szılıszem 
Mozgalom és Szılıszem İrségnek (7100 Szekszárd, Szent 
István tér 15.) a felkészítési és ırség ellátási munka 
támogatása kapcsán benyújtott kérelmét 100.000 Ft 
összeggel támogatja a 2011. évi bizottsági tartalék keret 
terhére. 

2. A Bizottság felkéri a Polgármesteri Hivatal Jogi és 
Közigazgatási Igazgatóságát a támogatási megállapodás 
elkészítésére, a Gazdasági, Közoktatási és Informatikai 
Igazgatóságot a támogatási összeg átutalására. 

 
Határidı: 1. pont: 2011. november 15. 
         2. pont: 2011. december 31. 
Felelıs: 1. pont: Kıvári László GPB elnök 
  2. pont: Majnayné Sajben Anna igazgatóságvezetı 

         Pál József igazgatóságvezetı 
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19./ napirendi pont 
DDOP-3.1.3/D pályázat  benyújtása a Városi Bölcsıde bıvítésének tekintetében 
(277. sz. elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
Elıadó: Szabó Veronika pályázati referens 
 
Märcz László: Ismerteti az elıterjesztés tartalmát. 
 
Kérdés nem hangzott el. 
 
Máté Péter: Elmondja, hogy a költségvetést túl soknak tartja, olcsóbban is meg lehetne valósítani. 
 
További hozzászólás nem hangzott el. 
 
Kıvári László: Tárgyalásra javasolja a Közgyőlésnek. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúan elfogadott és a következı határozatot hozta: 

 
409/2011. (XI.15.) GPB határozat 
DDOP-3.1.3/D pályázat benyújtása a Városi Bölcsıde 
bıvítésének tekintetében 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Pénzügyi Bizottsága a Városi 
Bölcsıde bıvítésének tekintetében a DDOP-3.1.3/D pályázat 
benyújtására tett javaslatot a Közgyőlésnek tárgyalásra 
javasolja. 
 
Határidı: 2011. november 16. 
Felelıs: Kıvári László GPB elnök 

 
20./ napirendi pont 
Javaslat megállapodás megkötésére csatornahálózatra történı rákötés lebonyolítása tárgyában 
(szóbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Märcz László igazgatóságvezetı 
 
Märcz László: Elmondja, hogy csatornahálózatra történı rákötések kivitelezési határideje 2011. 
november 19. napján járna le. Javasolja, hogy a bizottság járuljon hozzá, hogy a határidı módosítva 
legyen, és a kivitelezési határidı kerüljön meghosszabbításra 2012. június 30. napjáig. A módosításra 
azért kerülne sor, mert a Pince utcában és a Bocskai utcában még nem fejezıdtek be a munkálatok, 
tekintettel arra, hogy az ott lakók kérelmezték, hogy a szüret idején ne folytatódjanak a munkálatok, 
mert az nagyban akadályozza a közlekedést. A megállapodás megkötésére azért van szükség, hogy az 
elkészült csatornák üzembe helyezése megtörténhessen. 
 
dr. Tóth Csaba Attila: Mikor kezdıdtek meg a munkálatok? 
 
Märcz László: 2011 márciusában. A pályázat 2014-ben zárul, sajnos jelenleg még nem lehet lehívni a 
támogatási összegeket. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Kıvári László: Javasolja a megállapodás megkötését. 
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Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúan elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

410/2011. (XI.15.) GPB határozat 
Megállapodás csatornahálózatra történı rákötés 
lebonyolítására 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Pénzügyi Bizottsága a 
Közgyőlésnek elfogadásra javasolja a csatornahálózatra 
történı rákötés lebonyolítására vonatkozó megállapodás 
megkötését. 
 
Határidı: 2011. november 16. 
Felelıs: Kıvári László GPB elnök 

 
21./ napirendi pont 
Egyebek 
 

- tájékoztató a vápás vízelvezetık fejlesztésérıl 
- tájékoztató az ároktisztításokról 
- tájékoztató Klímaalap pályázatokról 
- tájékoztató a vis maior támogatásokról 
- 2012. évi buszmenetrenddel kapcsolatos egyeztetés lefolytatása 

 
- 2012. évi buszmenetrenddel kapcsolatos egyeztetés lefolytatása 

 
Máté Péter: Elmondja, hogy egy szekszárdi lakos írásbeli levelében megkereste azzal, hogy a 4. sz. 
helyi járatos busz közlekedési útvonala néhány idıpontban kerüljön módosításra – külön tekintettel a 
Bottyán-hegyrıl 22:35 perckor közlekedı utolsó járat végállomására vonatkozóan. 
 
Kıvári László: A Gemenc Volán Zrt. hamarosan kiadja a 2012. évre vonatkozó menetrendjét, ezért 
érdemes volna mielıbb felvenni a céggel a kapcsolatot, az esetleges módosítások leegyeztetése végett. 
Javasolja, hogy a bizottság kérje fel erre a hivatalt, különös tekintettel a Máté Péter képviselı által 
felvetett problémákra. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal, egyhangúan elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

411/2011. (XI.15.) GPB határozat 
2012. évi buszmenetrenddel kapcsolatos egyeztetés 
lefolytatása 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Pénzügyi Bizottsága felkéri a 
Polgármesteri Hivatal Városüzemeltetési és-fejlesztési 
Igazgatóságát, hogy folytasson egyeztetést a Gemenc Volán 
Zrt-vel a 2012. évi buszmenetrenddel kapcsolatban – különös 
tekintettel a 4 sz. helyi járatú autóbusz közlekedési útvonalára, 
valamint a Bottyán-hegyrıl közlekedı utolsó járat (22:35 
perc) végállomására vonatkozóan. 
 
Határidı: 2011. december 01. 
Felelıs: Märcz László igazgatóságvezetı 
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- tájékoztató Klímaalap pályázatokról 
 

Kıvári László: Elmondja, hogy jelenleg a második körös pályázatok vannak folyamatban, de a 
késıbbiekben lesz részletes tájékoztatás a bizottság és az érintettek részére is. 
 

- tájékoztató a vápás vízelvezetık fejlesztésérıl 
 
Varga András: A város és a Szekszárdi Meliorációs Nkft. 2011. január végén 280 millió Ft-os, 70 %-
os támogatottságú pályázatot nyert öt betonvápás vízelvezetı kialakítására – Csötönyi-völgy, Szőcs-
szurdik, Lisztes-völgy, Faddi-völgy, illetve a Cinka-dőlı. A Közgyőlés úgy határozott, hogy a 30 %-os 
önerıt megosztja az ingatlan tulajdonosokkal, tekintettel arra, hogy ezek a fejlesztések az ott 
gazdálkodók érdekeit szolgálják. Közvetve ezzel az ingatlanok értéke is növekszik. A pályázat 
benyújtását megelızıen, valamint a pályázat nyertességét követıen is történt egyeztetés a 
tulajdonosokkal. A Faddi-völgy, a Szőcs-szurdik és a Cinka-dőlı esetében a hozzájáruló nyilatkozatok 
már rendelkezésre állnak. A Csötönyi-völgyben meglehetısen vegyes volt a visszhang, ugyanis 2009-
ben, amikor a város beadta a pályázatot, akkor nem volt lehetısége arra, hogy azon a területen minden 
ingatlantulajdonossal egyeztessen és a korábban elkészített tervek kerültek beadásra. A pályázat 
nyertességét követıen történt egyeztetésen pedig a tulajdonosok hangot adtak annak, hogy nem 
értesültek a pályázat beadásáról.  
Az elıkészületeket nehezíti néhány dolog, volt olyan hely, ahol át kellett tervezni, illetve további 
egyeztetést kellett folytatni a tulajdonosokkal.  
Egy helyen már elkezdıdött a kivitelezés, méghozzá a Cinka-dőlıben, ugyanis ott október 31-ig 
kifizetési kérelmet kellet benyújtani a támogató szervezethez. Ehhez pedig olyan számlát kellett 
csatolni, amely már konkrétan a kivitelezésrıl szól. A beruházás 80 %-át két éven belül kell teljesíteni, 
a teljes beruházást pedig három éven belül kell befejezni.  
 
Fajszi Lajos: A Csötönyi-völgy mekkora részét teszi ki a beruházásnak? 
 
Varga András: Nagyjából a 80 %-át jelenti.  
 
Fajszi Lajos: Újra fel kellene venni a kapcsolatot az ingatlan tulajdonosokkal. 
 
Varga András: A Csötönyi-völgy esetében az is problémát jelent, hogy az összes többi fejlesztési 
helyszín esetében vannak szervezık, önkéntesek, akik bejönnek, érdeklıdnek és továbbítják az 
információt a tulajdonosoknak.  
 
Dömötörné Solymár Orsika: Javasolja, hogy a Szılıszem Mozgalom is kerüljön bevonásra és 
mőködjenek közre a tulajdonosok értesítésében. 
 

- tájékoztató az ároktisztításokról 
 
Märcz László: A vízitársulat közhasznú alkalmazottai végezték az ároktisztítási feladatokat. Rendbe 
tették a Csatári árkot, a Parászta patak medrét és partját több alkalommal is, a Szekszárdi-árkot a 
Keselyősi útnál, Csendes-árkot a Damjanich utcától kifelé, Tóth-völgyi árkot, Vitéz utcai árkot. 
Összesen nagyjából 7000 fm terület kaszálását és nádvágását végezték el. İk alapvetıen a vízitársulat 
kezelésében lévı árkok tisztítását oldják meg, de lehetıség szerint közremőködnek az önkormányzat 
tulajdonában lévı árkok tisztán tartásában is.  
 
Máté Péter: Hogy áll az Alpári Gyula utca, Csébi Fiúk utca, Kövendi S. utca? Ha megint lesz 
csapadék, ott hatalmas lesz a belvíz. Csak ki kellene tisztítani a vízelvezetı csatlakozásokat, amely 
megoldható lenne a kézi munkával is, gépek nélkül. Csak szükség lenne valakire, aki irányítja a 
munkát és tudja, hogy hol, mit kell csinálni. A csapadékvíz elvezetı csatornák tele vannak 
tömedékkel. A víznyelı rácsokból kinı a gaz, mert olyan magasan van benne a tömedék. Ezeket ki 
kellene tisztíttatni. 
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Märcz László: Kampányt kellene indítani erre vonatkozóan. Érdemes lenne egy egész éves programot 
kidolgozni erre.  
 
Máté Péter: Amennyiben a közcélú foglalkoztatás keretében ez nem megoldható, akkor pénzt kellene 
rá elkülöníteni és kiadni a munkát vállalkozónak.  
 
Dömötörné Solymár Orsika: A jövı évben várhatóan lesznek olyan programok, melyek a roma 
telepek rendbe tételére vonatkoznak, így a fent említett utcák rendbetétele a programon belül 
megoldható lenne.  
 
 

- tájékoztató a vis maior támogatásokról 
 
Märcz László: Öt pályázat került beadásra a helyreállításra vonatkozóan: 
 

1. Csalogány utcai partfal stabilizáció – ennek a kivitelezési költsége 38 millió Ft volt, 25 
millió Ft támogatás már megérkezett az önkormányzathoz 

2. Harang utcai partfalomlás – a kivitelezési költség nagyjából 5 millió Ft volt, a támogatás 
rá pedig meghaladta az 5 millió Ft-ot; sok mőszaki tartalmat levontak a pályázat során, 
azonban magasabb összegő támogatást ítéltek meg, mint amennyit várt a város, így 
bevállalta egy vápás vízelvezetı megépítését is 

3. Baktai üreg – a kivitelezési költség 2.250.000 Ft volt, a támogatás pedig 2.187.000 Ft 
4. Bocskai utca – pinceomlás – bekerülési költség 6.067.000 Ft, a támogatás pedig 2.800.000 

Ft; a támfal megépítését a pályázatban nem támogatták, azonban meg kellett építeni 
5. Kaczor utcai pinceomlás eltömedékelése – 2.600.000 Ft körül volt a kivitelezés költsége 

és 1.209.000 Ft a pályázati támogatás. 
 
 
További napirendi pont nem lévén, a bizottság elnöke az ülést 16 óra 40 perckor berekeszti. 
 

 
K.m.f 
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